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Mötet öppnas

Kjell triksson är sekreterare för mcttet.
Föregående protokoil justerat och underskrivst och inlagt på hemsidan.

RF§-ärenden - aktuella ämnen
al Avgiften för ansvarsförsäkringen hojs från och med zaz4till z2a Kr.
Under hösten har ett antal befattningar nyrekrwerät§ till RFS kansfi. Ny
forbundssekreterare, kommunikatör, ekonomiansvarig och förbundsadministratörer
kommer att vara på ptats under den närmaste månaden-

bl vi har fått möjlighet at| ge synpunkter på ställföreträdarutredningens nuvarande
fÖrslag på förändringar i Iagstiftningen. utredningen föreslår ett antal mer marginella
forändringar. De större frågorna utbildning av stållföreträdare, central myndighet och
ett nationellt register skjuts på framtiden. Vi tycker att de föreslagna förändringarna i
huvudsak är bra och har därför inte något att tillägga.

§amyerkan med örU och andra myndigheter
al Den 20 oktober hade 976 av totalt 1326 årsräkningar granskats av öts. Enligt
myndigheten går granskningen väldigt segt i år och funderar dårfor över aä ta in fler
tjänstemän, som kan utföra kontrollen av årsräkningarna. Många av våra medlemmar
är missnojda med att de ännu inte fätt besked om sitt arvode. Oen utdragna
ha nteringen berör dessutom rättssä kerheten för huvudmä n n en,

b/ I samarbete med örs genomfördes den 20 september en utbirdning i
redovisningsprogrammet Provisum. 75 personer deltog, 20 av dessa var medlemmar.
Föreläsare var Anna-Karin wistrand, ansvarig för programmet provisum hos
leverantören Resurse n. Anna-Karin gjorde en grundrig genomgång av hur programmet
används for årsräkningar. Deltagarna upplevde kvällen som informativ och matnybtig.

Verksa mhetens in riktn ing och omfattning
al Öts har inte möjtighet att närvara vid den planerade medlemsträffen den 23
november utan föreslår i stället den L3 november. vi kom fram till att vi på den
knappa tid som återstår till 13 november att vi inte hinner fånga upp aktuella frågor
hos medlemmarna och dessutom få tag i lokal, då lokalen på Svanen inte är tillgänglig.
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vi ser hellre att vi kan genomföra ett möte i början av 2024. Björn skriver till Evelina
Hillerström för synpunkterfrån dem på detta förslag.

b/ vi diskuterade förslag till ämnen till vårens medlemsmöten. Lennartförestår en
medlemskväll med demens som temä. viförtsätter att diskutera fsrslag och upplägg
vid nästa möte.

Ekonomi och medlemssituation
al Vår ekonomi är god.

b/ Vihar nu 124medlemmar.
cl Efter kvållen om Provisum skickades det ut en inbjudan afi bli medlemmar till de
som var med på mötet och ännu rnte är medremmar. Resurtatet brev 3 tiil 4 nya
medlemmar_

Ffireningens hemsida och kontaktuppgift er
a/ Jennica uppdaterar löpande föreningens hemsida med aktuella aktiviteter.
bl Förslag om uppdateringen av informationstexten på hemsidan tas upp vid ett
senare tillfälle.

övriga frögor
al Öts har informerat om att de ptanerar för en aktivitet på rnternationeila
frivilligdagen den 5 december' Tanken är att öls skail bjuda in samtliga ställföreträdare
tlll öppet hus i sina lokaler i Bortänge där ställforeträdarna kan träffa öls personal.
Dessutom planerar man att ge information orn Recruto, ett rekryteringsverktyg, och
Provisum' vi gillar Öls initiativ och vill gärna deltaga. vi tar upp frågan om hur vi skall
medverka vid nästa styrelsemöte.

StyrelsemöUn ZlZs
a/ Preliminära datum 22/tL. Beslut om mötena skall ske fisiskt eller digitalt tas införvarje enskilt möte.
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